



## Protokoll styrelsemöte S13

<b>Närvaro:</b>	Marie Olofsson	Ordförande
	Daniel Appelgren	Sekreterare
	Erik Mossberg	Skattmästare
	Totte Nilsson	Källarmästare
	Martin Belohorka	Industrimästare
	Olov Petrén	Sexmästare
	Christofer Bach	Programmästare
	Joel Håkansson	Cafémästare

- §1 OFMÖ Marie förklarar mötet öppnat.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Göran Stensköld, Övermarskalk Pernilla Andersson, Kårrepresentant Björn Nilsson, Överphös
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.
- §5 Föregående mötes protokoll Föregående mötes protokoll godkändes.
- §6 Meddelanden  
Christofer meddelar att Programmästeriet kommer att hålla i en fotbollskväll i iDét onsdagen den 17:e maj, där Champions League finalen kommer att sändas. Puben kommer att vara öppen.  
Olov meddelar att sexmästeriet kommer att Sexmästeriet kommer att laga maten för Novoteks företagsafton den 9:e maj.  
Martin meddelar att Industrimästeriet kommer att hålla en tackfest för alla som har hjälpt dem med deras arrangemang under våren. Den kommer att hållas ondagen den 10:e mai i iDét.  
Björn meddelar att Werkstan i karnevalen vill låna sektionens tandemcykel. Styrelsen anser att detta går bra.
- §7 Beslutsuppföljning Ingen beslutsuppföljning.
- §8 Staben 2005 Pernilla informerar om att Staben 2005 inte fick det tack de önskade, då deras överskott gick in i sektionen tidigare än väntat. Detta då ekonomiarbetet blev försenat. Hon lägger då fram argument och förslag på varför och hur ett tack skulle kunna möjliggöras.  
  
Styrelsen **beslöt** att avlägga 2000 kr till Staben 2005, som de kan använda till tack.



§9 Sektionsköket Olov informerar att han pratat med Mats Cederwall men han har inte hört någonting från Akademiska Hus. Han skall fortsätta ligga på Mats och Akademiska Hus.

§10 Extra vårterminsmöte Styrelsen diskuterar posten Cafémästare som skall väljas på sektionensmötet. De diskuterar även motionen som skall tas upp igen.

§11 Övrigt Totte informerar att han kan fixa ett pingisbord till sektionen. Detta skulle vara önskvärt om någon plats fanns att förvara det. Totte fick uppdraget att hitta förvaringsplats.

Olov anser att sektionen behöver tänka om huruvida uthyrning av iDét skall skötas. Detta eftersom det under en tid har slarvats med städning och användning av utrustning. Förslag på saker som kan införas är:

- En avgift för att hyra lokalen.
- En ansvarig person som närvarar.
- Omformulering av hyresavtalet.
- En städlista till alla som hyr.

Göran anser att sektionens fana är i dåligt skick. Han informeras av styrelsen att Malin Gurenus håller på att skapa en ny sektionensfana.

Björn informerar att arbetet med nollningen går bra, men det saknas phös. Han uppmanar därför människor att anmäla sig som phös.

§12 OFMA

Vid protokollet Justeras

Daniel Appelgren  
Sekreterare Marie Olofsson  
Ordförande